
Zápis z jednání SK ČSH 

Datum: 16. 05. 2019 

Přítomni: Petr Novák, Stanislav Svoboda 

Hosté: Ondřej Šimůnek, Barbora Vyšínová 

1. Extraliga 

Aktuálně se hraje pouze finále a utkání o třetí místo. Sestupujícím je Litovel. Žádné další podněty 

k zahájení DŘ ze strany oddílů nepřišly. Nominace rozhodčích dle systému projednanému na 

schůzce oddílů Extraligy.  

2. WHIL 

Kolo před koncem je rozhodnuto o sestupujícím. Porušení pravidel ze strany rozhodčích v utkání 

DHC Plzeň – Sokol Písek nebylo řešeno ze strany domácího týmu námitkou. Provinění rozhodčích 

projedná KR ČSH. 

3. Ostatní soutěže 

- Proběhlo jednání s oddíly 1.ligy mužů. Jednomyslný názor je na zachování celorepublikového 

formátu soutěže. Od příštího ročníku bude navrženo play-off dle diskutovaného formátu 

(pohárový způsob). Požadavek na větší podporu svazu pro tuto soutěž (nejenom materiální, ale 

i případná mediální). Tlak na zvýšení počtu družstev na 12. Požadavek na umožnění účasti na 

utkání 16 hráčů. Od nové sezóny budou zápisy v 1.ligách pouze z h-netu. Dohoda na 

pravidelném konání schůzky s oddíly 1. ligy jedenkrát ročně. 

- Baráž o 1.ligu mladšího dorostu – skupina Morava: SK zařazuje do baráže družstvo Zlína 

s ohledem na skutečnost, že družstvo Zubří B nemůže postoupit do vyšší soutěže s ohledem na 

ustanovení SŘH – článek 11 bod 6. 

- Baráž o 1.ligu mužů – skupina Morava: bude sehrána mezi vítězi obou skupin (pravděpodobně 

Bohunice – Karviná nebo Bohunice – Vsetín). Vítěz postupuje do 1. ligy mužů. Další barážové 

utkání ve skupině Čechy nebude sehráno, jelikož žádné z vítězných družstev nemá zájem o 

postup do vyšší soutěže. S ohledem na článek 13 SŘH nelze případné právo k účasti ve vyšší 

soutěži v tomto případě postoupit na dalšího účastníka soutěže. Od příštího soutěžního ročníku 

bude baráž o 1. ligu zpřístupněna i družstvům, která se umístí na druhém místě své skupiny, 

pokud vítěz právo účasti v baráži nevyužije. Vítězství v baráži bude spojeno s povinností 

postoupit do vyšší soutěže. 

- Případné baráže o postup do druhé ligy z krajů budou řešeny na schůzce se zástupci STK KSH. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: P. Novák 


